



EMILY STOWE & JENNY TROUT

Medicine

Médecine

Dr. Emily Stowe (1831-1903) and Dr. Jenny Trout (1841-1921) were the first women doctors in Canada. In 1870, they were both admitted, under a special arrangement, to the Toronto School of Medicine. However, due to the demeaning treatment the two women received while attending the school, Stowe refused to sit her exams, while Jenny transferred to the United States where she earned her MD in 1875. Emily finally received her license in 1880.

Emily Stowe became a prominent women's activist and suffragette from 1852 onward, and is considered to be the mother of the Suffragist movement in Canada. Her daughter, Augusta Stowe-Gullen, was the first woman to earn a medical degree in Canada. Jenny Trout founded the medical School for Women at Queen's University in Kingston.

Their necklace is in the form of a stethoscope. In the centre is a stylized tree of life inlaid with various healing stones. The background represents the Red Cross and is inlaid with labradorite.

sterling silver, velvet, inlays of labradorite and various healing stones (gold ore, silver ore, sugilite, onyx, opal, 14K gold, lapis lazuli)

La Dre Emily Stowe (1831-1903) et la Dre Jenny Trout (1841-1921) ont été les premières femmes médecins au Canada. En 1870, elles ont toutes deux été admises, en vertu d'un arrangement spécial, à la Toronto School of Medicine. Cependant, en raison du traitement dégradant que les deux femmes ont reçu pendant qu'elles fréquentaient l'école, Stowe a refusé de passer ses examens, tandis que Jenny a été transférée aux États-Unis où elle a obtenu son M.D. en 1875. Emily a finalement obtenu son diplôme en médecine en 1880.

Emily Stowe est devenue une militante et une suffragette de premier plan à partir de 1852, et est considérée comme la mère du mouvement suffragiste du Canada. Sa fille, Augusta Stowe-Gullen, a été la première femme à obtenir un diplôme en médecine au Canada. Jenny Trout a fondé la faculté de médecine pour femmes de l'université Queen's à Kingston.

Leur collier a la forme d'un stéthoscope. Au centre se trouve un arbre de vie stylisé incrusté de diverses pierres de guérison. Le fond représente la Croix-Rouge et est incrusté de labradorite.

argent sterling, velours, incrustations de labradorite et diverses pierres de guérison (minerai d'or, minerai d'argent, sugilite, onyx, opale, or 14 carats, lapis-lazuli)